



## GOVERNMENT OF SAINT LUCIA

### MINISTRY OF EXTERNAL AFFAIRS, INTERNATIONAL TRADE AND INVESTMENT

Communication on this subject  
should be addressed to:

*The Permanent Secretary*

Francis Compton Building  
Waterfront, Castries  
Saint Lucia, West Indies.  
Tel: (758) 468-4519  
Fax: (758) 452-7427  
Email: [foreign@canaw.lc](mailto:foreign@canaw.lc)

#### MESSAGE DE SOUTIEN

C'est avec une très grande tristesse que j'ai pris connaissance de la dévastation causée en Haïti par un séisme de 7.0 dans l'après-midi du 12 janvier 2010. Au nom du Gouvernement et du Peuple de Sainte-Lucie, j'assure le Gouvernement et le Peuple d'Haïti de ma plus grande solidarité suite aux ravages causés par cette catastrophe.

Sainte-Lucie non plus n'est pas protégée contre les forces de la nature, mais j'ai été très choqué par la magnitude de la destruction subie par notre Etat frère du CARICOM. L'impact de cette tragédie sur l'infrastructure économique et sociale d'Haïti, aussi bien que sur le psychisme de son peuple, durera longtemps. Soyez assurés que le Gouvernement et les citoyens de Sainte-Lucie sont prêts à soutenir et assister le Gouvernement et le Peuple d'Haïti en ce moment de détresse extrême. CARICOM et la communauté internationale travailleront la main dans la main avec Haïti dans ses efforts vers la reconstruction et la reprise sociale. Je suis confiant, vu les luttes historiques menées par Haïti et sa volonté pour surmonter ses nombreux défis, que ce pays, dans les jours, les semaines et les mois à venir, retrouvera une certaine normalité afin de continuer sa marche vers la réalisation de ses objectifs de développement. Le Gouvernement et le Peuple d'Haïti resteront dans les pensées et les prières de la population de Sainte-Lucie.

Le Gouvernement sait que les Saint-Luciens, tant ici qu'à l'étranger, sont très peinés par la destruction et la perte de vies causées par ce séisme catastrophique. Très inquiets, ils essaient de rétablir la communication avec leurs familles, amis et proches en Haïti. Le Gouvernement partage cette inquiétude ; j'assure la population de Sainte-Lucie que celui-ci fait tout ce qu'il peut, à travers les voies diplomatiques, pour contacter ses ressortissants en Haïti ; dans les jours qui viennent et, dès qu'elle sera disponible, il transmettra à la Nation une information précise et utile.

**Rufus Bousquet**  
Ministre des Affaires Etrangères, du commerce international et de  
l'investissement  
Castries  
January 14<sup>th</sup>, 2010



## GOVERNMENT OF SAINT LUCIA

### MINISTRY OF EXTERNAL AFFAIRS, INTERNATIONAL TRADE AND INVESTMENT

Communication on this subject  
should be addressed to:

*The Permanent Secretary*

*Francis Compton Building  
Waterfront, Castries  
Saint Lucia, West Indies.  
Tel: (758) 468-4519  
Fax: (758) 452-7427  
Email: [foreign@caudm.lc](mailto:foreign@caudm.lc)*

### STATEMENT OF CONDOLENCE

"It is with profound sadness that I learnt of the devastation caused to Haiti by a 7.0 earthquake on the afternoon of 12<sup>th</sup> January, 2010. On behalf of the Government and People of Saint Lucia I extend profound sympathy to the Government and People of Haiti in light of the devastation caused by this disaster.

Saint Lucia is not immune to the forces of nature, but I was still shocked by the sheer magnitude of the destruction that has been wrought on our sister CARICOM nation. The impact that this tragedy will have on the economic and social infrastructure of Haiti, as well as the psyche of its people, will be long lasting, but rest assured that the Government and citizens of Saint Lucia stand ready to support and assist the Government and people of Haiti in this, her time of distress. CARICOM, and indeed, the international community will work closely with Haiti in her efforts along the path to reconstruction and social recovery. I am confident that given Haiti's historic struggles and efforts to surmount her many challenges, the country will in the days, weeks and months ahead, restore itself to some state of normalcy in order to continue its march towards the attainment of its developmental goals. The Government and people of Haiti remain in Saint Lucia's thoughts and prayers.

The Government is mindful that the Saint Lucian public, both here and abroad is extremely concerned about the destruction and loss of life caused by this catastrophic earthquake and anxiously trying to re-establish communications with their family, friends and loved ones in Haiti. The Government too shares your concern. Let me assure you all that the Government is doing everything in its power, through its diplomatic channels, to make contact with our nationals in Haiti and in the ensuing days will make every effort to convey accurate and relevant information to the nation as soon as it becomes available."

**Rufus Bousquet**  
**Minister of External Affairs, International trade and Investment**  
**Castries**  
**January 14<sup>th</sup>, 2010**